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Beste commissieleden, 
Ik heb begrepen dat er wat onduidelijkheid is ontstaan over de redactie van enkele 
stukken tekst met betrekking tot de randwegen 4 en 6c in het aanpassingsvoorstel van 
de Ruimtelijke Structuurvisie. Ter voorkoming van verkeerde interpretaties licht ik dit 
graag nog even toe.  
 
Zoals u weet heeft de provincie besloten Bravo 6c niet meer uit te voeren. De reden 
hiervoor is dat de impact op de omgeving in combinatie met de kosten niet meer 
opwegen tegen de verkeerskundige effecten van de nieuw aan te leggen weg en op het 
vlak van de leefbaarheid in de betreffende polder. 
 
Tevens heeft de raad in het juni-overleg van vorig jaar besloten om, vanwege de 
financiële situatie in onze gemeente, geen middelen meer beschikbaar te stellen voor de 
westelijke randweg. Paragraaf 4.3.7 van het aanpassingsvoorstel is hier niet helder 
genoeg over. Er wordt onvoldoende onderscheid gemaakt tussen de argumenten om 
project Bravo-6c niet meer op te nemen en project Bravo 4 alleen onder voorbehoud van 
financiering. Graag wil ik hierin duidelijk zijn. Het college verkent t.a.v. Bravo-4 nog de 
mogelijkheden van een markt- en/of PPS-variant. Wij praten hierover met diverse 
deskundigen op het gebied van financieringconstructies. Ook worden goede ideeën van 
buitenaf niet bij voorbaat uitgesloten en onderzocht op haalbaarheid. 
Het is evident dat ik u informeer op het moment dat daar bruikbare conclusies uit 
voortkomen, maar  dat is momenteel nog niet het geval. 
 
Ik zeg u toe om de tekst op dit onderdeel overeenkomstig hetgeen ik net heb toegelicht 
aan te passen vóór de behandeling in de raad eind deze maand. 
Bedankt voor uw aandacht! 
 


